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Abstract (en)
The assembly (1) has an anchor head (2) that is designed to collaborate with an escapement wheel (20) and a fork (6) that is designed to
collaborate with a balance spring (30). An angular position of the fork with respect to the head is variable. A fixing blade (10) provides only
permanent mechanical connection between the head and the fork. The head comprises an arm with a bearing and stop surface, and another bearing
and stop surface that comprises another arm having the fork. Independent claims are also included for the following: (1) an escapement mechanism
(2) a clock element.

Abstract (fr)
Ancre (1) comportant une tête (2) agencée pour coopérer avec une roue d'échappement (20), et une fourchette (6) agencée pour coopérer avec
un balancier (30). La position angulaire de ladite fourchette (6) par rapport à ladite tête (2) est variable. Une lame (10) flexible assure seule la
liaison mécanique permanente entre ladite tête (2) et ladite fourchette (6). Mécanisme d'échappement (100), comportant une platine (40), une
roue d'échappement (20) et un balancier (30) coopérant avec une dite ancre (1). Ladite lame flexible (10) est montée en précontrainte en flambage
entre ladite tête (2) et ladite fourchette (6), ladite ancre (1) constituant un système bistable comportant au moins deux états stables et deux états
métastables.
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